
    

SCHRIFTELIJKE  VRAAG: Bomenkap Russchemors.
Indiener: H. Pelle (PvdA)
Datum indiening vraag: 06-01-2020
Datum verzending antwoord:
Formulering:

Geacht college,

Het jaar 2019 is ten einde en zo net voor het afsluiten van 2019, zie ik dat u in Neede 
nog 70 bomen wilt rooien op het bedrijventerrein Russchemors. Ik merk bij mijzelf dat dit 
soort berichtgevingen steeds vaker bij mij weerstand oproept. En dat komt dan met name 
door het feit, dat er geen motivatie bij staat. Met het doorspitten van de weekpagina’s van 
het afgelopen jaar, heb ik dan ook mogen constateren dat er door u, de nodige 
vergunningen zijn verleend voor het kappen/rooien en dunnen. Dit noodzaakt mij tot het 
stellen van de volgende schriftelijke vragen. 

Vraag: Kunt u voor mij en de overige leden van de raad, een jaaroverzicht voorleggen 
over 2018 en in 2019, waarop inzichtelijk is;

 Het aantal aanvragen voor een kapvergunning; 
 De verdeling in percentages wat betreft de aanvrager: particulier, gemeente, 

provincie en anders (de groep anders graag toelichten);
 Het aantal situaties waarin sprake was van een aanvraag tot kappen en het 

aantal situaties waarin het een aanvraag voor rooien betrof; 
 De beweegredenen voor de aanvraag (in percentages);
 Hoeveel vergunningen er door u zijn verleend in 2018 en in 2019;
 Hoeveel kubieke meter oppervlakte bomen is hiermee per jaar verdwenen;
 Hoeveel kubieke meter is hiervan gecompenseerd door herinplant;
 Het totaalaantal gekapte bomen en per soort van boom;
 Hoeveel vergunningen er door u zijn geweigerd;
 Het aantal verleende vergunningen in gevallen waarin bomen bij de 

buitenbeoordeling meer dan 3 punten hadden gekregen; 
Antwoord: 
Vraag: Wat zijn de belangrijkste redenen om ondanks een hogere score dan 3, als nog 
over te gaan tot het verlenen van een vergunning?
Antwoord:
Vraag: Wat is de stand van zaken betreffende de control van de herplantverplichting?
Antwoord:

Toelichting:
1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd. 
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag. 


